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گفـــتوگـــو

حاشیه ها قبل از دیدار با لهستان  
ایسنا: مرحله نهایی لیگ ملت ها ۲۰۲۲ از 
روز چهارشنبه ۲۹ تیر در شهر بولونیا ایتالیا 
آغاز می شود و تیم ملی والیبال ایران ساعت 
۲۳و۳۰ دقیقه روز پنج شنبه ۳۰ تیرماه در 
مرحله یک چهارم نهایی به مصاف لهستان 
می رود. بهروز عطایی درباره آخرین وضعیت 
تیم ملی ایران گفت: خوشبختانه بعداز نتایج 
قابل قبول مرحله مقدماتی و صعود به مرحله 
نهایی وضعیت خوبی داریم. نیاز بود بعداز 
آخرین مسابقه مقابل صربستان استراحتی 
چند روزه داشته باشیم و دور جدید تمرینات از 
دو روز پیش شروع شده است. براساس برنامه 
تدوین شده تا سفر به ایتالیا پنج جلسه تمرین 
توپی و سه جلسه وزنه خواهیم داشت. او با بیان 
 اینکه سایر تمرینات تیم ملی والیبال ایران 
در بولونیا پیگیری می شود تا آماده مسابقه با 
لهستان شویم، افزود: بازی سخت و پرفشار 
مقابل لهستان خواهیم داشت و تیم ایران 
نیز با تمام توان آماده این مسابقه خواهد شد. 
سرمربی تیم ملی والیبال ایران درباره اظهارنظر 
بازیکنان لهستان و حاشیه های به وجود آمده 
برای دیدار حساس با ایران، اظهارکرد: ما  به این 
موضوعات توجهی نداریم و سعی می کنیم کار 
خود را انجام دهیم. در هفته سوم لهستان در 
خانه خودش بازی می کرد و محکوم به شکست 
حریفان بود و حق انتخاب دیگری نداشت. 

چون مقابل ایران شکست خورده بود.

زهره کودایی در جریان بازی ایران و اردن با 
مهار ۲ پنالتی باعث شد تیم ملی فوتبال زنان 
ایران با تاریخ سازی به جام ملت های آسیا ۲۰۲۲ 
صعود کنند. دروازه بان ملی پوش کشورمان این 

روزها درگیر درمان مصدومیت خود است.
 علت حضور نیافتن شما در تیم ملی 
برای حضور در رقابت های کافا مصدومیت 

است؟
به خاطر مصدومیتم نتوانستم با تیم ملی 
اعزام شوم. تمام مدارک پزشکی خود را برای 
فدراسیون فوتبال ارسال کردم و طبق صحبتی 
که با سرپرست تیم ملی داشتم، اعلام کردم 
به خاطر آسیب دیدگی نمی توانم تیم ملی را 

همراهی کنم. 
 ذوب آهن صحبتی درخصوص تمدید 

قرارداد نداشته است؟
لیگ به تازگی تمام شده و فکر نمی کنم 
تیم ها بخواهند این قدر زود یارگیری کنند و 
تنها شهرداری بم به خاطر رقابت های آسیایی 
خود را آماده می کند. من هم صحبتی با 

ذوب آهن نداشتم. 
 این روزها حواشی ای مبنی بر انحلال 
تیم ذوب آهن وجود دارد، نظر شما در این 

رابطه چیست؟
باشگاه ذوب آهن و سپاهان چندسالی است 
که در لیگ فوتبال بانوان تیمداری می کنند 
و این اتفاق مثبتی برای فوتبال بانوان است. 
این دو باشگاه، برند فوتبال ایران هستند که 
بازی کردن برای آ نها شرایط خاصی دارد. 
موضوع انحلال تیم فوتبال بانوان ذوب آهن را 
شنیدم، اما رسمی نبوده است و ای کاش این 
اتفاق رخ ندهد زیرا این دو باشگاه به پیشرفت 
فوتبال بانوان کمک می کنند. این اتفاق درخور 

باشگاه بزرگی مثل ذوب آهن نیست.
 با توجه به اینکه عزیزی خادم توجه 
ویژه ای به فوتبال بانوان داشت، به نظر 
شما رئیس جدید فدراسیون جدید باید 

چگونه باشد؟
شرایط از نظر سفر و امکانات در دوره ریاست 
عزیزی خادم نسبت به سال های گذشته خیلی 
بهتر بود، این فرد یکسری چیزهایی فراهم کرد 
تا تیم ملی در آرامش باشد. »عزیزی خادم«  
نگاه حرفه ای داشت. حمایت زیادی شدیم 
به  نخستین بار  برای  صعود  آن  نتیجه  و 
جام ملت های بود که نشان می دهد اگر امکانات 
در اختیار فوتبال بانوان قرار گیرد و حرفه ای 
باشیم، می توانیم نتیجه خوبی هم کسب کنیم. 
درخصوص انتخابات نظر خاصی ندارم، زیرا 
بازیکن هستم و باید در حیطه خود صحبت 
کنم، اما امیدوارم هر کسی که در رأس کار قرار 

می گیرد نگاه ویژه به فوتبال داشته باشد.

خارجازمستطیلسبز

زهره کودایی: 
 »عزیزی خادم« 

 نگاه حرفه ای 
داشت! 

خبــــــر
به فوتبال باز نمی گردم 

میشل.پلاتینی پس از تبرئه توسط دادگاه 
جنایی فدرال سوئیس عنوان کرد می خواهد 
در صلح زندگی کند و به فوتبال باز نخواهد 
گشت. رئیس پیشین یوفا پس از تبرئه خود 
در دادگاه سوئیس، نمی خواهد به عنوان یک 
مقام رسمی به فوتبال بازگردد. پلاتینی ۶۷ 
ساله در مصاحبه ای که توسط شبکه تلویزیونی 
فرانسه LCI پخش شد، این صحبت ها را بیان 
کرد و گفت: می خواهم بعداز ۵۰ سال هیاهوی 
رسانه ای در آرامش زندگی کنم. فکر می کنم 
من و خانواده ام مستحق یک استراحت مهم 
هستیم. این تصمیمی است که مدت ها پیش 
گرفته ام اما می خواستم آن را با سر بالا بگویم، 
نه به عنوان یک متهم. من بازنشستگی خود را 
اعلام نکرده ام، به نهادی که من را نابود کرد، 

برنمی گردم. 

فولاد، تراکتور و استقلال در ترکیه 

100 هزار دلاری که مانع از برگزاری اردوی خارجی »پرسپولیس« شد!

آرمان ملی: تیم های لیگ برتری که خود را برای فصل جدید 
رقابت ها آماده می کنند به دنبال برگزاری اردوهای مختلف 
هستند. در بین مدعیان فولاد، تراکتور و استقلال برنامه ترکیه 
دارند پرسپولیس اما به خاطر 1۰۰ هزار دلار فعلا به ترکیه 

نرفته است! 
 فولاد 

کاروان فولادخوزستان ایران را به مقصد ترکیه برای برپایی 
اردو جهت حضور مختلف در ایران در لیگ برتر فوتبال کشور 
ترک کرد. فولاد که امسال در تلاش است همچون چند فصل 
اخیر جزو مدعیان لیگ برتر باشد پس از برگزاری اردوی 1۰ 
روزه در تهران،  دیروز راهی اردوی ترکیه شد. به گزارش ایسنا 
شاگردان نکونام به مدت 1۰ روز در ترکیه ارد خواهند داشت. 
تیم فولادخوزستان اولین تیم لیگ برتری است که امسال در 

خارج از کشور اردو می زند. 
 تراکتور

تیم تراکتور از دیروز )شنبه( اردوی پیش فصل خود در کشور 
ترکیه را آغاز کرد، اما فعلا چند بازیکن جوان این تیم از همراهی 
سرخپوشان تبریزی در سفر به ترکیه بازمانده اند. ابوالفضل 
رزاق پور، رضا کاخ ساز، علی فتحی، سعید ایرانخواه، مهدی 
حقیقت و آرش قادری ۶ بازیکن تراکتور هستند که به دلیل 
مشکل خروج از کشور فعلا نتوانستند تیم تراکتور را همراهی 
کنند و در این زمینه مدیران باشگاه در تلاش هستند تا طی یکی 
دو روز آینده این بازیکنان نیز به اردوی سرخپوشان در کشور 
ترکیه اضافه شوند. همچنین قرار است صفا هادی بازیکن عراقی 

جدید تراکتور نیز به زودی به اردوی این تیم در ترکیه ملحق 
شود. تیم تراکتور در این اردو علاوه بر تمرینات سخت و فشرده، 

احتمالا سه بازی تدارکاتی نیز در دستور کار خواهد داشت. 
 استقلال 

حدود دو هفته پیش بود که سفر خارجی استقلال رسانه ای 
و صحبت از برگزاری قطعی اردوی استقلال در کشور ترکیه 
شد. طبق برنامه ای که »ساپینتو« در اختیار باشگاه استقلال 
قرار داده بود، گفته می شد این تیم چهارم مردادماه راهی ترکیه 
می شود تا در یک کمپ مجهز تمرینات خود را دنبال کند. 
البته تیم او در تهران نیز برنامه منظمی برای آماده سازی دارد 
به گونه ای که بازیکنان از صبح تا شب در اختیار باشگاه استقلال 
هستند و حتی صبحانه را هم طبق زمان بندی باشگاه صرف 
می کنند و بعداز برگزاری تمرین صبح به هتل برمی گردند، 
ناهار می خورند و برای تمرینات عصر آماده می شوند. درواقع 
استقلال پیش از سفر به ترکیه اردوی میان مدتی را در تهران 
آغاز کرده و در تلاش است با این حربه بر آمادگی روحی و فنی 
خود بیفزاید. اگر در اردوی ترکیه بازی های تدارکاتی مطلوبی 
هم در نظر گرفته شود، آمادگی تیمی استقلال تا قبل شروع 
لیگ به حد قابل قبولی خواهد رسید. البته زمان بندی تمرینات 
استقلالی ها به گونه ای است که احتمالا برای رسیدن به آمادگی 
سطح استاندارد 1۰ روز زمان کم می آورند اما ساپینتو در تلاش 
است این عقب ماندگی را تا قبل از شروع لیگ جبران کند. یکی از 
دلایلی که استقلال صبح و بعدازظهر تمرین می کند همین است 
و سرمربی استقلال قصد دارد عقب ماندگی را به این شکل جبران 

کند. بنابراین همان طورکه از قبل اعلام شده بود مسئولان 
باشگاه استقلال برای اردوی پیش فصل تصمیم گرفته اند که این 
تیم را راهی ترکیه کنند. در همین راستا یکی از مسئولان این 
تیم به این کشور رفته و مقدمات حضور آبی پوشان را فراهم کرده 
است. شاگردان ساپینتو طبق برنامه ریزی انجام شده، یکشنبه 
بیست وششم تیرماه راهی آنکارا می شوند و اردوی خود را در 
این شهر برگزار می کنند. مدت اردوی آبی پوشان در ترکیه به 

احتمال زیاد 1۰ روز خواهد بود. 
 پرسپولیس

در روزهای قبل اعلام شد که کاروان باشگاه پرسپولیس برای 
برپایی یک اردوی آماده سازی 1۰ روزه، ۲۵ تیر  راهی کشور 
ترکیه خواهد شد تا علاوه بر تمرینات منظم، شاگردان یحیی 
گل محمدی چند بازی دوستانه هم انجام دهند. این در حالی 
است که در روزهای اخیر اعلام شد که به دلیل فراهم نشدن 
اسپانسر برای تهیه هزینه این اردو، سرخ پوشان راهی اردوی 
ترکیه نخواهند شد و به همین دلیل شاگردان یحیی گل محمدی 
از روز جمعه گذشته در هتل آزادی تهران، اردوی شبانه روزی 
خود را تا روز سه شنبه ۲۸ تیر برگزار خواهند کرد؛ هرچند که 
گفته می شود هزینه این اردو دست کمی از برگزاری اردو در 
خارج از کشور ندارد! این موضوع وقتی جالب تر خواهد شد که 
بدانیم در این باره گفته می شود سازمان لیگ )درصورت وجود 
این نامه( با نامه ای که به امضای حیدر بهاروند رئیس پیشین 
این سازمان رسیده بود به باشگاه ها اعلام کرده که هیچ باشگاه 
ایرانی نباید برای برگزاری اردو، راهی خارج از کشور شود مگر به 
ضرورت! مدیران پرسپولیس مدعی شدند که به آنها گفته شده 
از بودجه باشگاه نباید برای برپایی اردو خارجی هزینه شود و به 
همین دلیل مدیران پرسپولیس به دنبال پیداکردن اسپانسری 
بودند تا بتوانند اردوی ترکیه را برگزار کنند. در این بین یک 
اسپانسر بخش خصوصی تقبل کرده بود که مبلغ 1۰۰ هزار 
دلار برای این اردو به باشگاه پرسپولیس بپردازد تا سرخپوشان 
راهی اردوی 1۰ روزه در ترکیه شوند اما گویا خواسته های این 
اسپانسر غیرمعقول بوده به طوری که مدیران پرسپولیس قید 
همکاری با این اسپانسر را زدند. گفته می شود این اسپانسر به 
ازای 1۰۰ هزار دلاری که قصد داشت به پرسپولیس بپردازد 
خواهان فضاهای تبلیغاتی باشگاه برای چند ماه بوده است! این 
موضوع و برخی از مسائل دیگر باعث شده تا مدیران پرسپولیس 
قید این صدهزار دلار را بزنند تا در نهایت پرسپولیس در تهران 
اردوی خود را برگزار کند. البته این روزها خبر می رسد که 
مدیران باشگاه پرسپولیس همچنان در تلاش هستند تا بتوانند 
با فراهم کردن این مبلغ و پیداکردن اسپانسر، اردوی خارجی 
تیم خود را برگزار کنند و باید دید که این اتفاق در نهایت رخ 
خواهد داد یا سرخ پوشان تا پیش از شروع لیگ در تهران کار 

خود را ادامه می دهند؟!

تصمیم غیرمنطقی برای فوتبال ملی 

امیررضا واعظ آشتیانی درمورد اعتراض خود به لابی کردن 
برخی افراد در انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال، اظهارداشت: 
لابی کردن فی نفسه بد نیست اما مدلش فرق می کند که چگونه، 
با چه فضایی و برای چه اهدافی لابی شود. قرار نیست باند و 
باندبازی را اشاعه بدهیم. در هر صورت من شخصا با نفس لابی 
که در عرصه های مختلف سیاسی و حتی در حوزه بین الملل 
برای موارد مختلف وجود دارد، مشکلی ندارم به این شرط که 
در جهت مثبتش باشد. وی درمورد اینکه مدعی شده کمیته 

انتخابات فدراسیون فوتبال استقلال ندارد، گفت: وقتی رئیس 
این کمیته مستقل است و حتی رئیس و دبیرکل فدراسیون، 
طبق قانون حق دخالت در کاری را ندارند، چگونه رئیس کمیته 
می گوید تعطیلی را لحاظ نمی کنیم و زمان ثبت نام به جای ۲۰ 
تیرما باید تا ۲۲ این ماه باشد، دبیرکل با کدام اختیار این صحبت 
رئیس کمیته را وتو می  کند؟ نامزد انتخابات فدراسیون فوتبال 
تصریح کرد: اگر رئیس کمیته اختیار ندارد، پس چرا کمیته ای 
تحت عنوان کمیته بدوی انتخابات داریم؟ این کمیته منصوب 

مجمع عمومی فدراسیون فوتبال است و رئیس و دبیرکل 
فدراسیون حق دخالت در کارش را ندارد. پس چگونه این 
اتفاق می افتد و آب از آب تکان نمی خورد؟ آشتیانی توضیح 
داد: من و دوستان دیگر با شعار تحول آمده ایم. اگر توفیق شد و 
انتخاب شدیم با دوستان دیگری نیز در کنار هم قرار می گیریم 
و تحولی را در مجموعه فدراسیون ایجاد خواهیم کرد تا مردم 
کمتر حواشی فوتبال را دنبال کنند. البته فدراسیون فوتبال 
مبتلا به بیماری های متعددی است که نیاز به زمان دارد.  وی 
در گفت وگو با رادیوجوان ادامه داد: نباید اینگونه تصور شود که 
بناست همه مشکلات را در دوره ای حل کنیم. همان گونه که 
همه نباید انتظار داشته باشند. فوتبال نیاز به ممارست، بررسی، 

تحقیق، کمک و مسائل متعددی دارد.  

امیررضا واعظ آشتیانی: 

دبیرکل حق دخالت در کار کمیته انتخابات را ندارد

سیدحمید سجادی، وزیر ورزش  و جوانان:

وضعیت فوتبال مشوش نیست
وزیر ورزش وجوانان در حاشیه مراسم افتتاحیه کانال رادیویی 
ورزش بانوان گفت: بلاتکلیفی تیم ملی فوتبال باید برطرف شود.

 بیانیه فدراسیون 
حمید سجادی در حاشیه مراسم افتتاحیه کانال رادیویی 
ورزش بانوان درباره بیانیه اخیر فدراسیون فوتبال درمورد اینکه 
دخالتی درمورد انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال وجود ندارد 
و همچنین بلاتکلیفی این تیم، اظهارداشت: بلاتکلیفی این 

تیم باید برطرف شود. پس از این مراسم، اولین جلسه من 
بلافاصله با میرشاد ماجدی، سرپرست فدراسیون فوتبال 

بزگرار می شود.
 وضعیت فوتبال 

که  سوال  این  به  واکنش  در  وزیرورزش 
وضعیت فوتبال مشوش است، گفت: 

این  از  نیست،  اینگونه  خیر 
واژه استفاده نکنید. وزیر 

درمورد  ورزش وجوانان 
اینکه آیا وزارت ورزش در 
تغییر سرمربی تیم ملی و 
حضور سرمربی ایرانی در 
این تیم دخالت می کند، 
دولت  از  تاکیدکرد: 

محترم خواهش کردم حمایت های لازم را از فوتبال داشته باشد. 
هرگونه حمایت مادی و معنوی از تصمیمات فنی فدراسیون را 
انجام دادیم و باید در کنار تیم ملی و فدراسیون فوتبال باشیم 
اما نه تنها در فوتبال، بلکه در هیچ یک از فدراسیون  های ورزشی 
صلاح نیست وزارت ورزش  دخالت فنی کند. وی افزود: حتی 
در رشته خودم یعنی دوومیدانی به خودم اجازه نمی دهم در 
مسائل فنی ورود کنم زیرا رئیس و هیات رئیسه 
دارد. همکاران مختلفی در فدراسیون ها 
فعال هستند و به دیدگاه فنی آنها احترام 

می گذاریم.
 کادرفنی

سجادی درمورد اینکه شنیده شده وقتی 
تیم ملی والیبال با سرمربی ایرانی نتایج خوبی 
گرفته این بحث مطرح شده که بهتر است 
تیم ملی فوتبال هم از سرمربی ایرانی استفاده 
کند، توضیح داد: از این یادآوری ممنون 
هستم. دیدگاه های مختلف این روزها 
خیلی مطرح می شود. عده ای می گویند 
ایرانی و عده ای می گویند  کادرفنی 
کادرفنی خارجی. در لابه لای این مسائل 
مطالب مختلفی منتشر می شود و به فضای 

رسانه ای می آید.
 افکار عمومی 

وزیر ورزش وجوانان تاکید کرد: همه مطالب کارشناسی که 
ان شاء ا... حتما همه آنها از سر دلسوزی است بررسی می شود. 
نباید به افکارعمومی فازمنفی داد. اکنون در فدراسیون دو 
قمست روی این موضوع کار می کنند. کمیته فنی فدراسیون که 
دیدگاه های فنی خود را بیان می کند. آنها دیدگاه خود را مکتوب 
و محرمانه فرستاده اند و قرار است این دیدگاه به دست من برسد. 
دیدگاه دیگر مربوط به هیات رئیسه فدراسیون است. میرشاد 
ماجدی تشریف می آورد تا در این خصوص صحبت کنیم. 
سجادی ادامه داد: دیدگاه فنی و مدیریتی را بررسی می کنیم. 
دیدگاه فنی مسائل تخصصی است و دیدگاه هیات رئیسه نیز 

مدیریتی است.
 حقوق عطایی

وی درخصوص دستمزد 1۵۰ هزار تومانی بهروز عطایی گفت: 
از لحاظ اعداد و ارقام چیزی نمی  دانم. البته عطایی برادرعزیز، 
بزرگوار و دوست خیلی خوب ماست. همه مراحل رشدش 
را می دانیم که از کجا زحمت کشید و چه اثراتی را در ورزش 
باشگاهی گذاشت. اکنون نیز به شایستگی سرمربی تیم ملی 
والیبال است. برای او آرزوی موفقیت می کنیم. آحاد مردم از 
کیفیت عملکرد تیم ملی والیبال راضی هستند و به سرمربی 
و بازیکنان تیم ملی خسته نباشید می گوییم.  سجادی افزود: 
همین قدر که مسئولان مختلف ورزش با توفیقات والیبال 
خوشحال شده و به من حقیر تبریک می گفتند خستگی ما به در 
می رفت. برای کادرفنی تیم ملی والیبال آرزوی موفقیت کرده و 

برای داورزنی و همکارانش نیز خسته نباشید می گویم.

شرایط خیلی پیچیده ای در فوتبال ملی حاکم شده است، 
کمیته فنی صلاحیت اسکوچیچ را تایید نکرده است، البته 
این کمیته بدون هماهنگی فدراسیون جلسه برگزار نمی کند 
و اگر تصمیمی هم گرفته شده است قطعا پای فدراسیون هم 
در میان بوده است، اما نکته قابل توجه مواضع این دو گروه 
است، کمیته فنی یک حرف می زد، فدراسیون فوتبال یک 
حرف دیگر و وزارت ورزش هم حرف دیگری. در این وضعیت 
مشخص نیست تصمیم اصلی چیست و آینده سرمربی تیم ملی 
چه خواهد شد.  تقریبا ۴ ماه دیگر جام جهانی شروع می شود 
و وضعیت تیم ملی بسیار مبهم است؛ تیم ما الان نه سرمربی 
مشخص دارد و نه بازی های تدارکاتی مناسبی داشته است، در 
حالی که هیچ تیمی چنین شرایط ندارد. این زمان مناسب برای 
تغییر سرمربی نبود. از طرف دیگر ما رفتار درستی با اسکوچیچ 
نداشتیم و تنها او را برکنار نکردیم، ما اسکوچیچ را خرد کردیم. 
این برخورد مناسبی نبود که با سرمربی تیم ملی داشتیم و همین 
مسائل باعث می شود سایر مربیان داخلی هم مورد احترام قرار 
نگیرند. اگر اسکوچیچ صلاحیت نداشت چرا از اول او را انتخاب 
کردید. زمانی که تیم در شرایط بحرانی بود، اسکوچیچ هدایت 
تیم را برعهده گرفت و تیم با شرایط خیلی خوب به جام جهانی 
صعود کرد؛ آن زمان او صلاحیت داشت اما الان نه! حالا هم که 
تیم شرایط خوب است؛ چرا پای امضا و تعهدی که با سرمربی 
تیم ملی بسته ایم، نمی ایستیم. اگر کادرفنی تیم ملی مشکل 
داشت و ضعیف بود، چرا کادرفنی را تقویت نکردید. چرا ۴ ماه 
باقی مانده به جام جهانی تصمیم به تغییر سرمربی گرفتند. 
چرا دودستگی در تیم ملی به وجود آمده است. در کجای دنیا 
بازیکن برای سرمربی تعیبن تکلیف می کند. ما در گذشته 
جرات نگاه کردن به »صورت« سرمربی تیم ملی را نداشتیم، اما 
الان تصمیم گیرنده بازیکن تیم ملی شده است. این چه مدیریتی 
بود که در فدراسیون فوتبال ایجاد شد. تصمیمی که در مورد 
اسکوچیچ گرفته شده را غیرمنطقی می دانم و معتقدم سرمربی 
جدید هم زمان کافی در اختیار ندارد، اگر زمان داشتیم بهترین 
گزینه علی دایی بود اما الان زمان کم است. امیدوارم در نهایت 

بهترین تصمیم را در مورد تیم ملی بگیرند.

فوتبــــالداخلی
تسنیم: مالک باشگاه شارلوا گفت که مبلغ آزادسازی قرارداد 
مهاجم استقلال را فعال خواهند کرد تا این بازیکن هم تیمی 
علی قلی زاده شود.  باشگاه شارلوای بلژیک در هفته های گذشته 
پیشنهادی برای جذب امیرحسین حسین زاده ستاره فصل 
گذشته استقلال ارائه کرد. این در حالی است که به نظر می رسد 
این بازیکن ۲1 ساله نیز تمایل به لژیونرشدن دارد. مهدی بیات 
مالک ایرانی باشگاه بلژیکی به این موضوع اشاره کرد و این انتقال 
را قریب الوقوع دانست. بیات درباره ابراز تمایل شارلوا به جذب 
حسین زاده اظهارداشت: ما مدت هاست که این پروژه را دنبال 
می کنیم. حسین زاده بازیکنی جوان بوده و تماشای بازی های 
او دلچسب است. من و سرمربی شارلوا تلاش می کنیم تا این 
انتقال را هر چه سریع تر نهایی کنیم. می دانیم که باید مبلغی 
برای فعال شدن بند آزادسازی قرارداد )حدود ۲۵۰ هزار یورو( 
به استقلال پرداخت کنیم که این بند را فعال خواهیم کرد. ما 

درخواست صدور ویزای حسین زاده را ارائه کرده ایم. 
تسنیم: کریم انصاری فرد پس از یک فصل بازی در تیم آتنی 
آاکِ مورد توجه سرمربی جدید آرژانتینی این تیم قرار نگرفت و 
باید به فکر انتخاب تیمی جدید باشد. هر چند کریم انصاری فرد 
پیشنهادهایی از فوتبال ترکیه دارد، اما مهاجم آاکِ ترجیح 
می دهد تا در یونان بماند. او که همسر یونانی دارد تلاش می کند 
تا با تیمی در سوپرلیگ یونان به توافق برسد. سایت اسپورت 
تایم یونان نیز درباره آخرین وضعیت کریم انصاری فرد نوشت: 
با نزدیک شدن به زمان برگزاری جام جهانی ۲۰۲۲ به میزبانی 
قطر انصاری فرد به شدت دنبال یافتن تیم جدیدی در سوپرلیگ 
یونان است. تا زمانی که انصاری فرد بازی نکند رؤیای بازی در 
جام جهانی از او دور خواهد شد. هرچند اخباری درباره پیوستن 
انصاری فرد به آترومیتوس منتشر شده، اما این تیم در پی 
مهاجمی متفاوت تر نسبت به این مهاجم ایرانی است. بر اساس 
این گزارش، شاید کریم انصاری فرد برخلاف میل باطنی اش 
مجبور شود برای ادامه دوران حرفه ای خود به خارج از آتن برود. 

تیم اوفی یکی از گزینه های مهاجم ایرانی می تواند باشد.  

                 تمدید
بیژن طاهری سرپرست تیم فوتبال استقلال پس 
از جلسه با مصطفی آجورلو مدیرعامل استقلال 
قراردادش با آبی پوشان را تمدید کرد. طاهری چند 

فصل پیش در مقطعی دستیار وینفرد شفر بود.

           سپاهان
رامین رضاییان که یکی از بهترین مدافعان راست 
فوتبال کشورمان در سال های اخیر بوده است در 
نهایت پس از انجام یک دور مذاکرات فشرده با 

قراردادی دوساله به سپاهان پیوست.  

                           انتقال
بالاخره توافق بین دو باشگاه بایرن مونیخ و 
بارسلونا برای انتقال رابرت لواندوفسکی به لالیگا 
انجام شده و این مهاجم 34 ساله و لهستانی از ابتدای 

فصل بعد برای بلوگرانا به میدان خواهد رفت.

ت
شــ

سنو
عک

بیــنالمــلل
 سرمربی پیشین تیم های میلان و یوونتوس از خریدهای 
جدید راه راه پوشان تورین تمجید کرد. فابیو کاپلو درباره 
اضافه شدن پل پوگبا و آنخل دی ماریا به ترکیب یوونتوس در 
پنجره نقل وانتقالات تابستانی جاری گفت: پوگبا و دی ماریا 
خریدهای عالی هستند و کیفیت و شخصیت را به یوونتوس 
اضافه خواهند کرد. آنها می توانند چیزهای بیشتری را به 
بازی یوونتوس اضافه کنند. وی افزود: همیشه آرژانتینی ها 
را دوست داشته ام و باید بگویم دی ماریا تکنیک لازم و قدرت 
دریبل زنی دارد و حضور او در ترکیب یووه برای دوشان 
ولاهوویچ ایده آل است. پوگبا هم علاوه بر قدرت، دید خوبی 
نیز در بازی دارد. پوگبای ۲۹ ساله که بین سال های ۲۰1۲ تا 
۲۰1۶ عضو یوونتوس بود، در ۶ فصل اخیر در ۲۳۲ بازی برای 
منچستریونایتد به میدان رفت و آمار ۳۹ گل زده و ۵1 پاس 
گل را از خود برجای گذاشت. او با امضای قراردادی چهار ساله 
به یوونتوس بازگشت. آنخل دی ماریا هم که با پایان یافتن 
فصل -۲۲ ۲۰۲1 به حضور هفت ساله اش در پاری سن ژرمن 
پایان داد، در ۲۹۵ بازی برای این تیم به میدان رفت و آمار ۹۳ 
گل زده و 11۹ پاس گل را از خود برجای گذاشت. قرارداد او با 

یووه یکساله است. 


